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Opening en mededelingen1.

De voorzitter deelt mede, dat het definitieve programma van het werkbezoek van de commissie AB 
d.d. 26 april 2000 in week 15 zal worden toegezonden. Er wordt van uitgegaan, dat alle leden aan 
dit werkbezoek zullen deelnemen.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

Uit een desbetreffende vraag van de voorzitter naar het gebruik van het RIS in de fractiekamers 
blijkt, dat dit gebruik nog minimaal is.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

De voorzitter deelt mede, dat het de bedoeling is om het raadsvoorstel betreffende de grondruil c.a. 
met Metaalhandel C. Geerlings nog in de raadsvergadering van 19 april 2000 te behandelen.
Hij geeft vervolgens een korte toelichting over het verloop van de onderhandelingen en de 
afgesproken procedure.
De heer Heuvelmans merkt dienaangaande op, dat hij zich van deelneming aan de discussie over 
de onderhavige aangelegenheid onthoudt, omdat het Advocatenkantoor, waar hij werkt, de zaken 
voor Geerlings behartigt.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

Vaststelling verslag openbare vergadering commissie algemeen bestuur d.d. 15 maart 2.
2000

De heer Schoon merkt op, dat hij ten aanzien van de vergoedingen van stadswachten (blz. 3) 
gesteld heeft, dat bij ontvangst van een hogere vergoeding men niet meer valt onder de 
gesubsidieerde regeling.
Mevrouw Van Tulder zegt, dat zij bij de behandeling van het PVB heeft gesproken over de vraag 
wie aan de regio zal rapporteren (blz. 4), alsmede heeft gevraagd door wie gestuurd wordt.
Voorts heeft zij begrepen, dat na de fusie van Venlo en Tegelen nog slechts één zendmachtiging 
aan de “ nieuwe”  gemeente Venlo verleend zal worden.
De voorzitter beaamt dit.

Besluit
Verslag vastgesteld met inachtneming van de gemaakte opmerkingen.

Lijst van toezeggingen3.
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Naar aanleiding van een opmerking van de heer Van Berkum over de gedachtenwisseling over 
problematiek EPD’ ers en “ drunkies”  (punt 245) antwoordt de voorzitter, dat over enkele weken de 
nachtopvang in het college zal worden besproken en dat vóór de zomervacantie de bedoelde 
gedachtenwisseling zal kunnen plaatsvinden.
De discussie hieromtrent zal in de commissie SOW geschieden.

Besluit
De punten 245 en 257 van de lijst van toezeggingen afvoeren.

4.A.1. Raadsvoorstel nummer 46 : Project Versterking Brandweer (PVB)

De voorzitter deelt mede, dat de heer Camp in de vorige commissievergadering een uitvoerige 
toelichting heeft gegeven op het Project Versterking Brandweer (PVB). In die 
commissievergadering is ook reeds met het onderhavige raadsvoorstel ingestemd.
Thans zal door de heer Bormans een toelichting worden gegeven over de consequenties van het 
PVB voor de Brandweer Venlo.

De heer Bormans geeft –  aan de hand van sheets –  een toelichting over de consequenties van het 
PVB voor de Brandweer Venlo.
In de vorige vergadering is de keuze-mogelijkheid voor de gemeenteraden duidelijk naar voren 
gebracht: Nu instemmen met het voorstel, straks per ontwikkelingsstap kiezen !
Van de zijde van de Brandweer Venlo kan men zich volledig conformeren aan de gestelde 
uitgangspunten. Mede op grond daarvan en op basis van de ARBO-wet heeft het college van 
burgemeester en wethouders eind 1997 een aantal besluiten genomen, waarbij is geanticipeerd op 
enkele noodzakelijke kwaliteitsverbeteringen in de lokale basisbrandweerzorg.
Daarnaast doet de beroepssbrandweer Venlo sinds jaar en dag een aantal specialistische taken, 
niet alleen voor de eigen gemeente, maar ook informeel voor de regio. Hier staan nauwelijks 
inkomsten tegenover (o.a. duiken/waterongevallen, ongevalsbestrijding gevaarlijke stoffen, 
ontsmettingstaak, specialistische hulpverlening). Het ligt in de bedoeling, dat deze taken straks 
formeel worden uitgevoerd door de Brandweer Venlo onder regionale regie, op basis van een 
samenwerkingsovereenkomst én tegen betaling.
Voorts gaat hij nog kort in op enkele aspecten op het gebied van rampenbestrijding en grootschalig 
optreden. Ook geeft hij nog een financiële doorkijk in de toekomst voor Venlo, waarbij hij opmerkt 
dat de kosten voor Venlo per inwoner ten opzichte van de andere gemeenten mee zullen vallen. 
Naast de voorziene groei conform het Organisatieplan tot 42 fte (ƒ  2,00 per inwoner) zal voor het 
oefencentrum/huisvesting nog een bijdrage van ƒ  3,00 per inwoner verschuldigd zijn. 

De heer Cornelissen merkt op, dat het financiële kader (blz. 7 raadsvoorstel) hem niet geheel 
duidelijk is. Ook de heer Maesen heeft deze opmerking, waarbij hij zich verder afvraagt of de 
inkomsten uit de regio hierin zijn meegenomen.
De heer Schoon vraagt of voor het uitvoeren van specialistische taken een bedrag per 
dienstverlening in rekening zal worden gebracht of dat zulks verdisconteerd zal worden in de 
opleidingskosten.
De heer Van den Hombergh informeert naar de gang van zaken betreffende de integratie van de 
vrijwillige brandweer Tegelen in de Brandweer Venlo.
Op een desbetreffende vraag van de heer Hermans over een uitbreiding van de bezetting in de 
stille uren (op werkdagen van 18.00 tot 07.00 uur  en op zaterdagen, zon- en feestdagen) 
antwoordt de heer Bormans, dat de bezetting in die periode van 4 naar 7 personen is “ opgehoogd” . 
Een en ander heeft men kunnen regelen binnen het bestaande personeelsbestand.
In dit verband vraagt de heer Schoon zich af  of van de “ stille”  uren ook een nuttig gebruik wordt 
gemaakt.
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De heer Bormans zegt dienaangaande, dat dit “ wacht- en slaapuren”  zijn, waarin niet gewerkt 
behoeft te te worden.
De voorzitter deelt mede, dat de vrijwillige brandweer Tegelen zal worden geïncorporeerd in de 
Brandweer Venlo. Momenteel wordt hierover overleg gevoerd met Tegelen.
De vrijwillige brandweer Tegelen zal dan het 3e vrijwilligerskorps in Venlo worden.
Voor wat het financiële kader betreft, merkt hij op dat de voorziene groei conform het 
Organisatieplan een stijging van de kosten met ƒ  2,00 per inwoner zal betekenen. De hoogte van 
de rijksbijdrage ter zake is nog onzeker. De keuzes met betrekking tot de specialistische taken zal 
voor Venlo budgettair neutraal zijn. De andere gemeenten zullen dit wel moeten betalen. Hetzelfde 
verhaal geldt overigens ook voor de piketregelingen.
Voor het oefencentrum wordt een bijdrage van ƒ  1,00 per inwoner verwacht, terwijl zulks voor de 
huisvesting ƒ  2,00 per inwoner zal zijn (samen derhalve ƒ  3,00 per inwoner).
Tenslotte wordt nog medegedeeld, dat voor de diverse onderdelen te zijner tijd afzonderlijke 
besluiten genomen dienen te worden.
De voorzitter bedankt de heer Bormans voor zijn duidelijke toelichting.

Besluit
De commissie neemt kennis van de gegeven toelichting. Overigens was in de vorige vergadering 
reeds met het onderhavige voorstel ingestemd.

4.A.4. Raadsvoorstel nummer 81 : Wijziging van de Wet op de Ruimtelijke Ordening; 
delegatie en beleidsdrempels

Medegedeeld wordt, dat in de commissie VRO is afgesproken dat een evaluatie in het 
raadsvoorstel zal worden opgenomen.

Besluit
Akkoord met voorstel.

4.B.1. Gewestaangelegenheden

De voorzitter deelt mede, dat binnenkort de Kaderregeling van het nieuwe Gewest Noord-
en Midden-Limburg aan de gemeenten zal worden toegezonden. Zoals reeds in de vorige 
vergadering is gesteld, zullen aan “ de kapstok”  de afzonderlijke onderdelen kunnen worden 
opgehangen.
De optionele taken worden momenteel geïnventariseerd.
In dit kader vraagt de heer Schoon of er nog beslissingen over de personeelsbezetting worden 
genomen, mede gelet ook op de geringe bezetting op het Gewestkantoor.
De voorzitter antwoordt, dat zulks thans wordt geïnventariseerd, zodat besloten kan worden hoe 
nu verder.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

De voorzitter zegt, dat de Vaste Kamercommissie BZK op 31 maart jongstleden een bezoek aan 
deze regio heeft gebracht. Er is in Grubbenvorst een hoorzitting gehouden. 
Venlo en Tegelen zitten op dezelfde lijn voor wat betreft de visie op de herindeling.
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Voorts wordt het beeld van de gemeenteraad van Venlo over de herindeling in het rapport van de 
Commissie-De Zeeuw bevestigd. De conclusies van dit rapport zullen aan de leden van de 
gemeenteraad worden toegezonden.
De heer Schoon vraagt of er een inschatting over de vervolg-procedure bestaat.
De voorzitter antwoordt, dat –  behalve de 17 gewestgemeenten –  ook de gemeenten Mook en 
Swalmen meegedaan hebben aan deze ronde-tafelgesprekken. Overigens zijn van deze 19 
gemeenten er 10 gemeenten onder de 10.000 inwoners en nog 7 gemeenten onder de 20.000 
inwoners. Het bestuur wordt steeds complexer. De verdergaande juridisering vereist een steeds 
grotere zorgvuldigheid en ambtelijke kwaliteit en capaciteit.
In dat verband verwacht hij dat een volgende herindelingsdiscussie in de regio binnen 2 jaren aan 
de orde is.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

4.B.2. Stadsgewest

De voorzitter deelt mede, dat het overleg met de burgemeesters van de Stadsgewest-gemeenten 
op 6 april 2000 plaatsvindt.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

4.B.3. Onderzoeksverslag “ Evaluatie vergaderingen raadscommissies”  met 
aanbevelingen

Besluit
Aangehouden tot de AB-vergadering van 14 juni 2000.

4.B.4. Notitie “ Gemeenteraad en interactief beleid”

Besluit
Aangehouden tot de AB-vergadering van 17 mei 2000.

Rondvraag5.

Mevrouw Van Tulder vraagt waarom het raadsvoorstel inzake de Rekenkamercommissie niet a.
in de commissie AB wordt behandeld.
De voorzitter antwoordt, dat zulks door het college is besloten vanuit de overweging dat 
notities en dergelijke bij voorkeur in één commissie behandeld moeten worden. Voorkomen 
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moet worden dat er tegengestelde opmerkingen gemaakt worden in verschillende 
commissies.

Besluit
Voor kennisgeving aangenomen.

De heer Van den Hombergh vestigt de aandacht op de problemen in de Lohofstraat indien de b.
pollers naar beneden zijn, met name ook voor hulpverleningsvoertuigen.

Besluit
Dit wordt doorgegeven aan betrokken diensten.

Venlo,

De secretaris,    De voorzitter,


